

Referat Stakkevollan Velforeningsmøte 8. september 2015

Møtested; Kontoret på Utsikten 205b – kl. 18.00

Tilstedet; Sif: Øyvind, Utsikten; Vidar og Hege, Varden; Mona og Knausen; Elin.

Brattbakken hadde meldt frafall og Rundvannet, Sørli, Mekanikerveien og Skattøra møtte ikke.

Sak 1 Sakslisten godkjent med 3 saker til eventuelt

Sak 2. Referat fra møtet 11.6.2015- Godkjent

Sak 3. Betalingsterminalen

- Vidar og Mona skal lage bruksanvisning å legge ved terminalen.
- For å få utbetalt pengene må konto/ navn/ adr/ melding sendes til Mona
- Vidar skal kjøpe inn kartong slik at vi har et lager på kontoret sammen med terminalen (lagres der).
- Det så ut til å fungere greit at de ulike som hadde søndagscafe og evt. andre leverte terminalen til hverandre slik at det videreføres
- Terminalen har vært litt brukt i sommer eksempelvis verdenscafe og Utsiktenfest

Sak 4 . Fellessaker Velforeningen- Bydelsrådet

- Birgit informerer; stikkord er ungdom, trafikk, bydelshus- utsatt

Sak 5. St.Hansbål

- Flott arrangement. Masse folk (kanskje rundt 150 stykker). Dette ønsker velforeningen fortsatt å støtte til neste år. Tas opp igjen når tiden nærmer seg.

Sak 6. Lev i lag

- Lev i Lag arrangeres i år den 13. februar. Velforeningsmøte som skal være 9. januar flyttes derfor til 12. januar. Vi oppretter Lev i lag komite på neste møte som arbeider fram et program.

Sak 7. Pågående saker

- **Tromsømarka-** Det ble informert om arbeidet med marka, status i dag (strand, lys, godt veidekke, ny kai, at det ikke ble strand på Skattøravannet) og hva som forventes framover (Tuftepark, ferdigstilt sti Hansine Hansen/ Sørli, det kommer toalett). Etter initiativ fra Bydelsrådet så ønsker vi å være med på et samarbeid om en trener/ trenerer i området når tufteparken er satt opp. Skal også prøve å få med Hamna på dette samarbeidet.
- **Ballbingen-** feste av løse bolter, skade på overligger. Øyvind skal gjøre jobben nå i høst eller ta kontakt med firma for å få utført jobben om det blir for omfattende.
- **Busskur-** status- samarbeid kommunen, Bydelsrådet og Velforeningen. Brev er sendt kommunen. Hege skal sende nytt brev når det nærmer seg budsjett i oktober/ november

- **Trapp**- Elin skal jobbe med saken
- **Åpen ungdomsklubb** – Kommunen har mange gode tilbud til ungdom nå. Vi kom ikke med konkrete forslag til økt samarbeid
- **Innebandy**- Vi fikk ikke treningstid innenfor kjernetiden slik at det kan være vanskelig å få arrangert noe på ugunstig tidspunkt. Se sak under eventuelt.
- **Spillekveld**- Utsatt
- **Verdenscafe- 16. august**- Vi har hørt kjempemye fint om den og at det var en flott opplevelse. Velforeningen ønsker å støtte cafeen videre om den arrangeres her i området.
- **Skaterampen**- Usikker om den er malt, den er ikke reparert. Hege skal sende mail til Fau og høre om status.
- **Gapahauken**- Vidar skal bringe den til skolen når frosten kommer.

Sak 8. Ny Møtekalender

Møtedatoen 27. november er en fredag. Retter dette og neste møte blir derfor 24. november.

24. november, 12. januar, 19. april og 7. juni

Sak 9. Eventuelt

1. **Skihytta** – Tiltaket videreføres som et Nordøyatiltak. Hege sender ut mail til SIF, Hamna og Skarp for å lodde interessen der før andre inviteres med. Skal prøve å ordne felles prisliste til oppstartmøte. Det kunne kanskje vært ønskelig med samarbeid ut overbetalingsterminalen (eks. kopper/ servietter/ annet), det tas også opp på møtet.
2. **Skøytebane** – Det ble spørsmål om det hadde vært laget skøytebane i området, og det har det. Nord for skolen, på grusbanen hadde vi skøyteis ett år. Fungerte fint det, velforeningen hadde ansvar for snørydding/vanning, mens skolen stilte med slange/vann.
3. **Halltid**- Vi er så heldig at Fritidsklubben har ordnet oss gratis halltid i helgene. Hege sender ut mail og lodder stemning om bruken av denne tiden etter at hun har avklart det formelle med fritidsklubben.